
Protokoll fört vid Sällskapets Boule i Hjo styrelsemöte 2024-12-02 

Närvarande: Dan Melin, ordförande, Pia Qvist, Sven Stoltz, Göran Tegnelund, Kjell-Åke 

Borchgrevink, Berit Svensson, Yvonne Ekholm, Sonja Johansson och Pelle Ekholm 

1. Mötet öppnas 

Dan öppnar öppnat och dagordningen fastställs 

2. Sekreterare 

Pelle Ekholm väljs till sekreterare för dagens möte 

3. Justerare 

Sonja Johansson väljs att jämte ordföranden justera dagens protokoll 

4. Föregående styrelseprotokoll 

Protokoll från styrelsemöte 2024-11-04 läggs med godkännande till handlingarna. 

5. Ordförande frågor 

Beslut 

Att starta en ny träningsdag under namn Boule för alla. Dan håller i verksamheten. Söndagar 

14-16. Ingen fika. 

6. Kassören 

 Intäkter november  

Fika och kort 16 294:- kronor( 15 fikakort och 5 kaffekort), spel och lotterier 41622:- kronor   

Summa 57 916:- kronor 

På transaktionskontot 84 060:- kronor 

Utgifter november 

Inköp räkor och hem o hobby 3 798, ICA 2 575, Ugn 1 250 (halva priset), Presentkort 6600, 

Föreningspoolen 1 500 och Hyra 16 191 

Summa 31 914:- kronor 

Resersättning 

Beslut 

Reseersättning utgår endast för resor utanför kommunen (25:- kronor per mil) 

 

Sopor  

Fråga om en annan hantering av soporna tas upp 

Beslut  

Ingen ändring av nuvarande system med säckarna 

 

Gratis fika till serveringspersonalen och ev. andra? 

Diskuteras för och emot vad som skall gälla. 

Beslut 

Fikapersonal skall inte betala fika varje gång de jobbar. 

 

PajKvitto 

En medlem har lämnat in kvitto på ingredienser till paj.  Övriga har inte gjort några anspråk. 

Beslut 

Berit pratar med vederbörande om att det förväntas att man bakar utan ersättning. 

 

Dricka  

Många tycker att dricka är för dyrt. 

Beslut 

Vid köp av dricka finns följande alternativ 1 kryss på kaffekortet, 1 streck på fikakortet eller 



kontant 20 kronor . 

 

Kakor??? 

Beslut 

Kökspersonalen bestämmer vad som skall serveras. 

 

Städning 

 Diskuteras olika lösningar på att få en förbättrad /förenklad städning. Alt 1. Köpa in en 

skurmaskin (ungefär 13 000) 

Alt 2 Företag erbjuder städning 2 timmar per gång för hall, kök och toaletter ungefär 1000 

kronor per gång. Vi pratar om 1 gång per vecka. 7 månader per år. 

Beslut 

Bankommittén tar tag i frågan och kontaktar MKH omgående för att undersöka inköp av 

lämplig skurmaskin. 

 

7. Tävlingskommittén 

Första tisdagen är Tjugan och i november var det 25 deltagare. Kommunkampen mellan Hjo 

och Tibro  slutade med Hjo seger. Larsons minne har vi deltagit och finalen spelas med 16 lag. 

Månadsmästaren i november lockade 30 spelare 

Datorn/listan krånglade  senast och skärpning av påskriften av namn för de som skall delta i 

månadsmästaren. 

15 som har löst licens. Jobba lite med dessa och ha gemensamma träningar (ej ordinarie 

kvällar). 

Ingen ordinarie verksamhet 20/12 – 6/1. Ingen fika. Startar igen 7 januari.  

Lusseboule 12 december. 3 matcher med 2 mannalag 

 

8. Bankommittén 

Sven kvar i bankommittén men Conny Wennergren blir sammankallande omgående. 

WIFI  till Boulehallen tas i Svens namn. Kostar det runt 150: - kronor per månad. Skulle vi  

ta genom föreningen kostar det runt 700: - kronor. 

Dan tar personal  aktiviteten med Hjo Energi den 6/12 kl. 13.30 

Frågor till bl. a Carpman och Rörfixarna skall gå genom bankommittén och inget annat (Göran 

informerar vederbörande). 

Förfrågningar på luftvärmepumpar har gjorts med väldigt höga kostnader (runt 150 000) 

 

9. Trivselkommittén 

Förutom 10 veckors schema är det svårt att få serveringspersonal vid tävlingar.  

 

Möte med serveringspersonalen 11 november och Sonja redovisar resultatet i positivt och 

negativt. Kommunikation är ett grundläggande irritationsmoment. 

Ansvariga i Serveringsgruppen ska jobba mer tillsammans för att få fler som beslutar och 

kommunicerar resultaten 

Berit har reda på antalet anmälningar till tävlingarna senast 3 dagar innan 

10. Sponsorer 

Vilka har betalt 2024 (10 000 i resultaträkning) 

Dan tar fram lista på de som har betalt. 

Beslut 



Bjuda in sponsorgruppen till nästa styrelsemöte Göran bjuder in. 

 

11. Övrigt  

Investeringar 

Skurmaskin har diskuterats idag och bankommittén jobbar vidare med frågan.  Luftvärmepump är 

för dyrt. Enkelt tak duk har diskuterats men inga konkreta förslag finns framme. 

Ev.. målning av vägglinje överlåts till bankommittén. 

När det gäller nytt grus så jobbar bankommittén vidare med frågan och planerar studiebesök på 

de som lagt in ett ljust grus.  

Nya bord? 

Få igång den skänkta TVn är bara att verkställa. 

Förråd till utebanan kan bli svårt med tanke på att bygganden ligger på parkområde. 

Spis till boulehallen. Serveringskommittén och bankommittén kollar vidare. 

 

Enkäten 

Hur gör vi? 

Beslut 

Vi kör ingen enkät utan frågan tas upp på årsmötet. Pelle kontaktar Anders Johansson SISU om 

frågor och upplägg 

 

Medlemsavgift skickas ut 11/12 med betalning senast 31/1 2025. 

 

Inget nytt från valberedningen. 

 

12. Nästa möte 

13/1 kl. 10.00 på Rödingen 

Justeras 

 Pelle Ekholm 

 

                            Dan Melin   Sonja Johansson 

 

 

 

 

 


